

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 2026-07-05 **Plats:** Google Meets, digitalt **Tid:** 17:30

Närvarande	Frånvarande
Sarah Dorenius (<i>ordförande</i>)	Carolina Cipriani (<i>general</i>)
Liam Healey (<i>vice ordförande</i>)	Victor Vinje (<i>skattmästare</i>)
Ebba Strömberg (<i>sekreterare</i>)	Axel Larsson Lindström (<i>idrott</i>)
Hilda Öberg (<i>PR</i>)	Anna Eby (<i>general</i>)
Marie-Charlotte Mazza de Assilia (<i>PR</i>)	Hugo Blom (<i>aktivitet</i>)
Ronja Dahl (<i>fotograf</i>)	
Ylva Englund (<i>näringsliv</i>)	
Beata Iverhed (<i>näringsliv</i>)	
Filip Holm (<i>aktivitet</i>)	
Alva Sölch (<i>aktivitet</i>)	
Malte Molander (<i>idrott</i>)	
Ottilia Almgren (<i>kultur</i>)	
Alve Svanberg (<i>kultur</i>)	
Klara Karlsson (<i>mentorskap samplan</i>)	
Siri Broström (<i>mentorskap samvet</i>)	
Viggo Nordlund (<i>general</i>)	
Alexander Czajkowski Mikalsen (<i>general</i>)	

1. Mötets öppnande

Ordförande Sarah Dorenius förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Sarah Dorenius till mötesordförande
- välja Ebba Strömberg till mötessekreterare
- välja Malte Molander och Ottilia Almgren till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 28 juni 2026 på mail.

Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- godkänna dagordningen

3. Fyllnadsval ledamot valberedning

a) Presentation av nominat

- *Presidiet vill nominera Josef Nylén till ledamot i valberedningen för verksamhetsåret 2026/2027. Josef har varit kapten under tidigare inspark och visar fortsatt intresse för föreningen. Med hans sociala förmåga och samarbetsvilliga tänk tror vi att han kommer arbeta bra tillsammans med resten av valberedningen.*

b) Beslut

Styrelsen beslutar att välja Josef till ledamot i valberedningen.

4. Verksamhets- och likabehandlingsplan

a) Genomgång utförande och deadlines

Alla utskott ska tillsammans skicka in en verksamhetsplan som ska följas under verksamhetsåret. Deadline 31 juli - maila eller dela dokument till Sarah som sedan sammanställs. Samma deadline gäller för likabehandlingsplan (vad vi ska göra för att uppnå denna plan).

5. Arbetsmarknadsmässa - samarbete med Dynamicus, FUB och FREUD

a) Diskussionspunkt

Diskussion om intresset. Kolla om vi får vara med men inte vara med på gasquen - ha interna event istället för gasque. Se om det finns intresse bland medlemmar - lägga ut på instagram och fråga samt höra runt. Kanske kan behövas projektgrupp.

6. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Sarah uppdaterar. Ansökt om LOK-stöd, haft uppstartsmöte med alla utskott. Börjat fundera på vilka projektgrupper som behövs - lägga ut om ansökan på instagram innan kursstart.

7. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Liam uppdaterar. Varit med på uppstartsmöten och samsek-möten. SSO vill ha representant från föreningen - studentfackliga frågor och utbildningsbevakning. Representant till öppet hus för samsek - Charlotte och Hilda vill gärna vara med, kanske några generaler om de hinner.

8. Sekreterare

a) Lägesrapport

Ebba uppdaterar. Kollat medlemskap för faddrar och ölisar.

9. Ekonomi

a) Lägesrapport

Sarah uppdaterar åt Victor - allt betalat. Vill ha ekonomimöte med generaler så snart offerten har kommit från ÖG.

b) Beslut: kostnad styrelsetröjor

Styrelsen godkänner kostnaden på 21 000 kr för styrelsetröjor.

10. Generaler

a) Lägesrapport

Viggo och Alexander uppdaterar. De har färdigställt och släppt fadderlag. Inte fått offert om gasque än. Välkomstbrev är fixat.

11. PR

a) Lägesrapport

Hilda uppdaterar. Stories, look för sociala medier. Hemsidan sammanställs mer efter styrelsefotografering - eventuellt kolla på att byta tjänst för hemsidan om det finns projektgrupp för det.

b) Fotograf

Ronja uppdaterar.

c) Styrelsefotografering

Förslag att ha det under första veckan eller söndagen innan start. Skicka ut omröstning senare.

12. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Filip och Alva uppdaterar. Fokus halloween/på spåret-sittning samt destination X - kanske spikat resmål dock inte bokat än, hoppas på ca 25 st. Väntar på ytterligare svar om sittning. Börjat kolla om vintersittning också.

13. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Ottilia uppdaterar. Fixat kring debatten.

b) Mentorskap

Siri uppdaterar. Fått in 9 mentorer - mailat samsek om bidrag. Klara har sökt studentrepresentant post.

14. Näringsliv

a) Lägesrapport

Ylva och Beata uppdaterar. Fixat det mesta till påsarna inför insparken. Pratad med Akavia om att vara med på event. Sejfa och Klar är klara sponsorer.

15. Idrott

a) Lägesrapport

Malte uppdaterar. Hört av sig lite till arrangörer för skidresa. Eventuellt göra en intressekoll kring sporter.

16. Nästa möte

Nästa möte planeras till 4 augusti 17:30 (digitalt).

17. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

18. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Ebba Strömberg

Justerat av:

Ottilia Almgren

Malte Molander